
Zápis z jednání školské rady Gymnázia Blovice ze dne 24. 9. 204 
 

 

Datum a místo konání:  24. 9. 2024 od 16.00 h, ředitelna školy 

Přítomní členové školské rady: Hana Polívková 

Ing. Pavel Čížek 

MUDr. Václav Šimánek, Ph.D. 

Mgr. Hana Chytrá 

Mgr. Jarmila Šlaisová 

Omluvena:     Iva Pešírová  

Host:      Mgr. Lada Kotlanová, ředitelka školy   

 

Program: 

1. Zahájení jednání 

2. Volba předsedy školské rady 

3. Schválení programu jednání 

4. Schválení jednacího řádu 

5. Informace o aktuálním dění v Gymnáziu Blovice 

6. Různé 

 

Všechny body programu byly projednány.  

Ad 1 – Jednání školské rady zahájila ředitelka školy Mgr. Kotlanová, která také představila členy 

nové školské rady. 

Ad 2 – Předsedkyní školské rady byla všemi hlasy přítomných členů zvolena Mgr. Jarmila Šlaisová. 

Ad 3 – Program jednání byl schválen všemi hlasy přítomných členů ŠR. 

Ad 4 – Jednací řád školské rady GB byl schválen všemi hlasy přítomných členů ŠR. 

Ad 5 – Předsedkyně školské rady a ředitelka školy seznámily přítomné členy ŠR s aktuálním děním 

ve škole. Téměř 50 žáků se právě vrátilo z poznávacího a jazykového zájezdu do Francie. Od 

letošního školního roku bude školní poradenské pracoviště rozšířeno o sociální pedagožku pí. 

Járovou, která bude poprvé s žáky a učiteli pracovat. 11. října. 

Ve škole se s novým školním rokem rozběhla řada kroužků, z nich některé jsou hrazeny z projektu 

Implementace dlouhodobého záměru vzdělávání v Plzeňském kraji. Ve škole velmi aktivně 

a úspěšné pracuje školní parlament. Výborně funguje také spolupráce se Sdružením rodičů a přátel 

Gymnázia Blovice. V současné době probíhá testování možného posunu rozvrhu o pět minut 

dopředu, pravděpodobně ale nebude možný bez změn v dopravě. Pro všechny učitele školy se 

uskuteční 2 školení – děti a úzkost (září) a legislativní minimum pro pedagogy (leden). Pro žáky byla 

vybavena jako relaxační prostor nová studovna, kde mají možnost se učit, odpočívat, nebo si také 

ohřát jídlo. 

Ad 6 – Členové školské rady společně navštívili novou studovnu, nové parkoviště za školou 

vybudované městem, prohlédli si umístění rekuperačních jednotek ve třídách a diskutovali o jejich 

funkčnosti. 

 

Školská rada projednala a schválila: 

 Volbu předsedkyně školské rady na nastávající tříleté funkční období, 

 program jednání, 

 jednací řád. 

Školská rada bere na vědomí: 

 Uskutečnění příštího jednání školské rady v říjnu 2024 (schválení výroční zprávy). 

 

V Blovicích 25. 9. 2024  

Zapsala Mgr. Jarmila Šlaisová 


